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SLAVKO BOBOVNIK: Premier Janez Janša, dober večer. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Dober večer. 
 
SLAVKO BOBOVNIK: Avtor ne dopušča nikakršnega dvoma v verodostojnost dokumentov, ki da jih 
ima in na podlagi katerih je naredil to oddajo. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ja, če bi bilo to res, potem najbrž ne bi imel nobenih dvomov 
tudi v to, da te dokumente pokaže. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Bi lahko v vašem kabinetu ravnali drugače, kot da ste dali izjavo: »!Ne bomo 
komentirali dokumentov, ki jih ne poznamo.« Bi bilo modro? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Mi smo to vprašanje dobili včeraj popoldan. Jaz osebno ravno 
pred začetkom seje Evropskega sveta in dejansko ne morem komentirati dokumentov, ki jih nisem 
videl. Smo pa potem, ko smo na spletni strani vmes ugotovili, za kaj gre in kakšna je obtožba na koncu, 
jaz sem to zelo na hitro prebral, to odločno zanikali. In ta odgovor so dobili pravočasno in bi ga lahko 
objavili. Ali so ga, ne vem. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Bi, gospod Janša, ravnali kaj drugače, bi se bolj potrudili s tem pojasnilom, če bi 
to vprašanje dobili prej, recimo pravočasno? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, sami ste videli ta prispevek. Kako bi vi na mojem mestu 
to pojasnili? Nekdo trdi, da je črka J Janez Janša, ne pokaže nobenega dokumenta, ne navede 
nobenega vira, češ, da jih ščiti, pravi, da bo to razkrito na začetku naslednjega leta na sodišču ... Ne 
vem, kako novinar ve, da bo to v začetku naslednjega leta na sodišču. To bi bilo naslednje leto, volitve 
so pri nas pa 21. septembra. In še to je zelo zanimivo, kar nas je eden od gledalcev finske televizije, s 
Finske, opozoril danes, ta televizijska hiša ima na svoji spletni strani, mislim, da tri milijone štiristo 
strani, edino ta oddaja je prevedena v angleščino. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Gospod Janša, zahtevali ste opravičilo od finske televizije. 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Tako je. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: V kakšnem času ga pričakujete, predvsem pa kaj, če se ne opravičijo? 
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PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Smo danes zahtevali uradno pojasnilo in tudi opravičilo. 
Zahtevali smo to še danes, odgovora nismo dobili. V kolikor tega opravičila in pojasnila ne bo, bo 
sledila tožba. Gre za izjavo, ki nima primerjave v, ne vem, jaz se ne spomnim takšnega primera, da bi 
se neka televizijska hiša v drugi državi vmešala v volilno kampanjo v neki drugi evropski državi in to 
brez tega, da bi kakorkoli podkrepila svoje navedbe. Jaz domnevam, da glede na to, da kot sem bral ta 
prepis te oddaje, so glavni govorniki te oddaje iz Slovenije, da je lahko novinar videl neke dokumente, 
kjer je moje ime, zagotovo ne zna slovensko, lahko so mu rekli karkoli. Skratka, v kolikor bi Don ejansko 
imel nekaj verodostojnega, bi to najbrž z veseljem pokazal. Jaz osebno nisem bil v to izbiro niti slučajno 
vpleten. Odločitev na ravni vlade, da se gre v nakup osemkolesnikov je bila sprejeta v prejšnjem 
mandatu. V tem mandatu je postopke peljalo Ministrstvo za obrambo, objavilo je mednarodni javni 
razpis, izbrane so bile komisije. Jaz se nisem zagotovo v te postopke vpletal. 
 
SLAVKO BOBOVNIK: Poglejte, gospod Janša... 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Minister je izbral najboljšo ponudbo, vsaj tako je bilo rečeno, in 
se je tudi zavaroval s protikorupcijsko klavzulo. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Teoretično vedno obstaja seveda možnost dajanja podkupnin. Vi ljudi, o katerih 
govori ta oddaja, o katerih se že lep čas govori v Sloveniji, zanesljivo poznate bolje kot jaz, kot večina 
državljanov te države. Ali dopuščate možnost, da bi se kaj dogajalo za vašim hrbtom ali celo za hrbtom 
obrambnega ministra? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ja, to je on že povedal. On ne more dati roko v ogenj za vse 
svoje uslužbence, jaz še manj. Ampak ljudje, ki se tukaj omenjajo, še posebej gospod Wolf, ki naj bi 
meni plačal podkupnino, je oseba, s katero jaz nikoli v življenju nisem posloval. Ne spomnim se, da bi 
ga kdajkoli srečal, zagotovo ga nisem srečal ali bil kakorkoli z njim v kontaktu v zadnjih desetih letih. 
Mislim, da tudi prej ne. Dopuščam, da kdaj slučajno, ampak nikoli v zvezi s čimerkoli. Ni res, da je on 
sodeloval v pomoči Sloveniji v času slovenske osamosvojitve. Prvič slišim za to, da bi on imel tukaj 
kakšne zasluge. Spomnim pa se zapisov v zvezi z njim v devetdesetih letih, ko je šlo na nabavo orožja 
in vojaške opreme v času nekega drugega ministra, ki ima tudi ime na J, v Izraelu. Takrat se je veliko o 
tem pisalo, vendar se jaz ne želim spuščati na isti nivo in špekulirati. 
 
SLAVKO BOBOVNIK: Poglejte, gospod Janša... 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Enako velja za gospoda Cekuto. Jaz sem gospoda Cekuto 
enkrat samkrat srečal, in sicer me je z njim seznanil pokojni Janez Drnovšek. Mislim, da je bilo to leta 
1992. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Oba gospoda, ki naj bi prenašala denar, gospod Cekuta in gospod Wolf, sta 
včeraj seveda zanikala vpletenost v to zgodbo. Danes pa smo obiskali tudi vse druge slovenske 
sogovornike, ki nastopajo v tej oddaji. Pa predlagam, da si pogledamo to. 
 
DEJAN LADIKA: Dragan Bavčar, vodja pogajalske skupine obrambnega ministrstva v pogajanjih s 
Patrio, odločno zavrača trditve, da bi prejel kakršnokoli podkupnino. Celoten postopek v zvezi z 
nakupom patrij je bil izveden v skladu z zakoni in predpisi. 
 

BRIGADIR DRAGAN BAVČAR: Nisem dobil nobene podkupnine, zato to izjavo kategorično zavračam. 
To je laž. 
 

DEJAN LADIKA: Zato je že napovedal civilno tožbo proti finski televiziji, s katero bo zahteval preklic te 
trditve, opravičilo in odškodnino. Obrambni minister zgodbo povezuje s predvolilnim časom v Sloveniji. 
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Na finske novinarje so vplivali nekateri posamezniki iz Slovenije, ki si močno želijo, da bi bila pogodba s 
Patrio dokončno razveljavljena. 
 
KARL ERJAVEC: Iz teh notranjih preiskav ni bilo nobenih izsledkov, da bi šlo za karkoli, kar bi bilo 
nezakonito. Saj pravim, upam, da ti novinarji, ki so ta prispevek napravili, da imajo dokumente, 
argumente, dokaze, da jih bodo predali finskim preiskovalnim organom in tudi meni kot ministru za 
obrambo, ki je konec koncev podpisal to pogodbo. 
 

DEJAN LADIKA: Ivan Črnkovič, direktor družbe Rotis, glavne zastopnice za Patrio v Sloveniji, meni, da 
gre tudi dve leti po podpisu pogodbe še vedno za konkurenčni boj. 
 
IVAN ČRNKOVIČ: Pa saj te želje nekoga trajajo že od prvega dne, ko je bila pogodba podpisana, in te 
želje bodo tekle večno. Očitno bodo za vedno ostale te želje nekoga, da bo to podrl in naredil veliko 
škodo Sloveniji. 
 

DEJAN LADIKA: Nekdanji vršilec dolžnosti direktorja Policije Bojan Potočnik vztraja pri svojih izjavah v 
oddaji, da je preiskava v Sloveniji morda celo namerno zavirana. 
 

BOJAN POTOČNIK: Jaz pa to, kar sem izjavil, sem izjavil na osnovi lastnih izkušenj, tudi v tistem času, 
ko sem bil na dolžnosti. Tako da je nedvomno ozadje takšno, da se je zadeva končala tako kot se je. 
 

DEJAN LADIKA: Na Potočnikove obtožbe se je danes odzval tudi notranji minister Dragutin Mate, ki 
zavrača očitke, da je kakorkoli vplival na potek kriminalistične preiskave. Predsednika protikorupcijske 
komisije Draga Kosa pa je presenetila odmevnost finske oddaje, zlasti konkretno imenovanje 
predsednika vlade kot enega od prejemnikov podkupnin. 
 

DRAGO KOS: Njegovo omenjanje v tej zgodbi, tako jasno, tako eksplicitno, je bilo za nas največje 
presenečenje in resnično upam, zaradi finskih novinarjev samih, da imajo za to potrebne podlage. 
 

DEJAN LADIKA: Na oddajo pa se je odzval tudi direktor Sistemske tehnike Milan Švajger, ki je v njej 
trdil, da so odločitev za nakup patrij sprejeli v krogih zelo blizu predsednika vlade, danes pa je dejal, da 
dokazov za to, da bi se premier pogovarjal o nakupu patrij, nima. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Gospod Janša, nekateri vztrajajo, nekateri kot da bi hoteli malo omiliti svoje 
izjave v oddaji. Kako to razumete? 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej tisto, kar je bilo v oddaji predvajano, je posneto, je dokaz 
in jaz pozivam tako gospoda Kosa kot gospoda Švajgerja, da pove, kateri so tisti ljudje oziroma katera 
so tista imena v moji bližini, ki so v to vpletena. Če nekdo govori o tem, da obstajajo imena v bližini 
predsednika vlade, potem je treba te osebe navesti. Drugače je to špekulacija. In v tem primeru gre 
izrazito za to. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Gospoda... 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Tako da ti dve izjavi, ki so bile zdaj predvajane tukaj, so precej 
drugačne od tega, kar smo videli v oddaji. In po takšnih izjavah verjetno ni čudno, da potem novinar 
potegne takšne zaključke. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Naslednji dve vprašanji vas vprašujem kot državljana, ne kot premierja. Verjetno 
vsi razumemo, da policija, da tožilstvo v teku neke preiskave ne more dajati vseh informacij, ampak ali 
se vam, gospod Janša, glede na to koliko se govori o tej stvari, glede na to, da smo pred volitvami, kot 
državljanu ne bi zdelo pametno izdati nekakšno vmesno poročilo, recimo? 
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PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, poglejte, danes je bilo na vidnih mestih oziroma med 
prvimi novicami na elektronskih medijih objavljena izjava nekdanjega direktorja Viator & Vektorja, da 
finska policija razpolaga s pogodbo oziroma ponudbo Sistemske tehnike. Jaz ne vem, od kje to gospod 
Pavček ve. Jaz ne vem. Dvomim, da kdo drug ve. To se meni zdi nenavadno, da iz nekega postopka, ki 
naj bi tekel profesionalno, vsake toliko časa curljajo informacije, ki služijo za politično dezinformacijo. 
Torej, policija mora o postopkih, ki še tečejo, ravnati profesionalno, enako velja to za tožilstvo, in to za 
slovensko in za finsko. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Ni še torej čas za vmesno poročilo? Za konkretno. 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej to ni vprašanje zame, to je vprašanje za te organe. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Poglejte, bom ponazoril... 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Jaz osebno bi rajši videl, da bi se bolj sprotno in bolj 
podrobneje odzivali. Tudi mene nekatere stvari zanimajo, absolutno. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Bom ponazoril s konkretnim primerom. Poglejte, najmanj desetkrat smo na 
policijo naslovili vprašanje, ali za gospoda Wolfa obstaja tako imenovani evropski priporni nalog. Nismo 
dobili konkretnega odgovora. Danes smo dobili odgovor, da takšnega naloga ni. Se vam res zdi, da bi 
korektna informacija novinarjem in javnosti pred tremi tedni kaj zavrla preiskavo, jo ovirala? 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ne, to ne verjamem, da bi. Mislim, da bi lahko na to odgovorili, 
čeprav je ta odgovor sam po sebi logičen. Če bi za gospoda Wolfa obstajal evropski zaporni nalog, 
potem bi bil aretiran že v Avstriji, ker je Avstrija del Evropske unije, in od tam je prišel v Slovenijo. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Ampak zakaj naša policija ni odkrito dejala, da tega naloga ni? 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ne vem, to morate vprašati policijo. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Prej ste omenili, se vam res zdi izvedljivo, da bi finska televizija krojila slovenske 
volitve? Da je nekdo tako močan v Sloveniji, da potegne tak krog čez pol sveta, čez pol Evrope? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: No, ne gre za tako veliko razdaljo. Gre tudi za nekatere 
posebne povezave in kot sem dejal že prej, to je edina oddaja, ki je prevedena v angleščino na spletni 
strani te televizije, kjer je tri milijone štiristo tisoč strani. Torej ne vem, zakaj bi nekdo, ki hoče razčistiti 
stvari za finsko javnost, stvar prevedel v angleščino. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: No, nekateri politiki so prepričani o tem. Poglejva si še te izjave. 
 
PETRA BEZJAK: Na najnovejše dogodke v zvezi z afero Patria se je med obiskom v Črni gori odzval 
tudi slovenski predsednik Danilo Türk. Dejal je, da bi zadevo težko komentiral, da pa dogajanje 
spremlja in se bo po potrebi oglasil. Sicer pa je tako kot slovenski premier tudi predsednik SNS-a 
prepričan, da so se informacije o domnevnem podkupovanju pri nabavi oklepnikov na Finsko širile iz 
Slovenije. O tem, kdo stoji za njimi, Jelinčič pravi: 
 

ZMAGO JELINČIČ: To je značilno delo SD-ja. To se je dogajalo leta 2004 na mojem primeru v zvezi s 
tistimi bankovci, in to je tipičen način dela. 
PETRA BEZJAK: Toda predsednik SD-ja, čigar poslanec Milan M. Cvikl nastopa v finski oddaji in 
danes izjav presenetljivo ni dajal, je zanikal, da bi njegova stranka spletkarila po mednarodnem 
političnem prostoru. 
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BORUT PAHOR: Jaz vam zagotavljam, da se to ni zgodilo. Kdorkoli ima sleherni najmanjši dokaz za 
to, naj pride in naj ga pokaže in bom dvignil roke v zrak kot znak vdaje. 
 
PETRA BEZJAK: V LDS-u so že zahtevali, da se poslanci zberejo na izredni parlamentarni seji, v 
Zaresu pa pravijo, da bi javnost morala biti seznanjena, kako poteka preiskava v zadevi Patria. V Lipi 
zahtevajo prekinitev poslov s Patrio in odstop od, po njihovem, spornega nakupa. V SLS-u pa pravijo, 
da informacije finske televizije očitno kažejo na to, da so nakup oklepnikov patria spremljale tudi 
provizije in podkupnine. 
 
SLAVKO BOBOVNIK: Izredna seja parlamenta, primerna ali morebiti celo nujna? 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: No, morda celo nujna. Zagotovo v tej situaciji mora tudi 
zakonodajalec nekaj reči o tem. Tako da jaz nimam nič proti in bom z veseljem na takšni seji tudi 
sodeloval. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Danes ste dejali nekako v tem smislu, da če je šlo karkoli narobe, imamo 
protikorupcijsko klavzulo. Sem vas prav razumel? 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Jaz sem danes govoril o tem z ministrom za obrambo, on mi je 
zatrdil, da ta klavzula obstaja. Jaz pogodbe nisem videl, nisem je podpisal, nisem sodeloval pri tem 
izboru. Jaz mu verjamem. Če se bo en sam najmanjši sum, ne samo, da je bila kakšna podkupnina 
realizirana, ampak da je bil namen, da se do posla pride s podkupnino in bo to dokazano, bo ta 
pogodba prekinjena. Kar bo seveda imelo posledice za našo stran, absolutno. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Ja, ravno po tem sem hotel vprašati. Za proračun ne, verjetno pa za delavce in 
verjetno tudi za Slovensko vojsko. Vozila verjetno nismo kupovali zato, da bi jih garažirali. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ja, zagotovo. Še posebej pripadniki Slovenske vojske, ki so na 
mirovnh misijah, recimo v Afganistanu in drugod na kriznih žariščih, to potrebujejo. Gre za varnost 
njihovih življenj. Vendar pa se tukaj izbira med dvema slabima opcijama in bo treba izbrati manj slabo in 
zadevo nadoknaditi. Bo pa seveda takšna prekinitev pogodbe imela posledice tudi za drugo stran. Tako 
da je tudi v interesu ponudnika, da se te stvari razčistijo. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Ob domnevno spornem delovanju nekaterih služb v Sloveniji se vlada ni ravno 
zanesla na parlamentarno komisijo, ustanavljali ste svoje komisije. Menite, da je primeren čas, da tudi 
tu ustanovite kakšno komisijo zato, da bi čim prej razjasnili morebitne nejasnosti? 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Zdaj ob koncu mandata ustanavljati parlamentarne komisije je 
najbrž brezpredmetno. Tudi drugače te komisije ne delajo ravno tako, da bi njihovi izsledki lahko potem 
dokončno stvari razjasnili. Tukaj so pristojni organi, ki morajo delati profesionalno in s tem, ko od nekod 
informacije ne curljajo, še ne pomeni, da ne delajo profesionalno. Mislim, da je to ravno obratno. Želim 
pa reči tudi to našim kolegom v konkurenci, ki so prej to komentirali: Zmagajte pošteno, ne z aferami. 
To, kar se zdaj dogaja, se je dogajalo tudi že v preteklosti.  
 
Jaz sem bil šest mesecev obtoževan, da sem ugrabil majorja Troho. Obstaja dnevnik v Sloveniji, 
novinar, ki je vsak dan to pisal. Ko se je gospod Troha pojavil s čistimi nohti, se mi ni nihče opravičil. 
Obtoževali so me, da pripravljam vojaški udar leta 1994. Nekateri akterji, ki zdaj govorijo, so bili isti. 
Izkazalo se je, da gre za ponarejene dokumente. Deset let se je stvar vlekla po sodišču, vsi so bili 
oproščeni. Mene nihče ni dal niti na sodišče zaradi tega, samo ta sum se je vlekel. Ko se je stvar 
razčistila, ko je bilo tudi strokovno dokazano, da gre za ponarejene dokumente, da gre za insinuacije, 
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se mi ni nihče opravičil. Tisti, ki so pri tem sodelovali, še naprej sodelujejo in so vmešani tudi v to 
zgodbo. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Gospod Janša, ampak če ostaneva pri tej zgodbi. Verjetno se strinjava, da bi 
bilo prav, pošteno in še kaj, da se ta zgodba razkrije, postane razkrita čim prej? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: To je res. Vendar to, kar je bilo v tej oddaji narejeno, nima tega 
namena. Ker je bilo jasno rečeno, da se bo stvar razpletla šele drugo leto, izrečena je bila pa huda 
obtožba, za katero niso predložili nobenih dokazov. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Danes smo dobili to oddajo od Fincev, prevajamo jo, jutri bo na sporedu, mislim, 
da pred Odmevi in bo v Odmevih še ena prilika, da pojasnimo nekatere stvari potem, ko bomo videli 
celotno oddajo. 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Jaz mislim, da je to nujno. Slovenska javnost je bila včeraj, pa 
deloma tudi danes, napačno obveščena. Vseskozi kot da gre za neko zgodbo, ki ima izključno korenine 
na Finskem. Nima korenine samo na Finskem, ima jih tudi v Sloveniji. Iz teh izjav se to jasno vidi. Vsak 
si naj oddajo ogleda, sliši tudi drugo stran in si potem ustvari sodbo. Predvsem pa ne soditi brez 
dokazov. 
 

SLAVKO BOBOVNIK: Prav. Hvala lepa, gospod Janša. 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Hvala vam. 
 


